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Protokół Nr: RM.0002.3.2022.MM 

 

Nazwa sesji:  XLVII Sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  31.03.2022 

Numer sesji:  RM.0002.3.2022.MM 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala konferencyjna Urzędu Miasta, ul. mjr.  

H. Dobrzańskiego „Hubala" 1 

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  14:07 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Danuta Kowalska 

2. Zbigniew Lebiedowicz 

3. Artur Danilczuk 

4. Marian Cisło 

5. Wiesław Bańka 

6. Czesława Nowak 

7. Józef Bojarczuk 

8. Iwona Świstowska 

9. Leszek Kryszczuk 

10. Anna Naja 

11. Barbara Wierzchowska 

12. Ryszard Wiech 

13. Andrzej Guz 

14. Jan Szulakiewicz 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Marta Majewska, Zastępca Burmistrza 

Paweł Wojciechowski, Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Marta Woźnica, radca prawny 

Mariola Sadowska, Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa, 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Przemysław Podskarbi, Dyrektor Hrubieszowskiego 

Domu Kultury Grażyna Temporowicz, Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Jolanta Janiec, 

Kierownik Środowiskowego Domy Samopomocy Halina Bogatko, p.o. Kierownika Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Justyna Krawczyk-Stadnik, autor projektu Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszów Andrzej Starykiewicz, 

przedstawiciele hrubieszowskich służb mundurowych: Kierownik Oddziału Celnego nadkomisarz 
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Grażyna Palichleb, Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji 

komisarz Tomasz Jachimek, Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

starszy kapitan Tomasz Zwolak, Zastępca Komendanta Placówki Straży Granicznej major Mariusz 

Bosowski, Komendant Straży Miejskiej Tadeusz Wdowiak, Kierownik Miejskiej Służby Drogowej 

Mariusz Biront oraz mieszkańcy.  

Lista przerw w trakcie obrad 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

12:56:33 13:10:48 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia XLVII sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła prawomocność 

obrad oraz powitała zebranych oraz oglądających obrady przez intermnet. W chwili otwarcia sesji 

obecnych było 13 radnych, radna Barbara Wierzchowska dołączyła w trakcie procedowania punktu 

5 porządku obrad. 

Przewodniczący A. Naja przypomniała radnym o upływającym 30 kwietnia br. terminie 

złożenia oświadczeń majątkowych oraz o konieczności przestrzegania przepisów RODO.  

Podziękowała ponadto Dyrektor Grażynie Temporowicz za umożliwienie odbywania sesji 

Rady Miejskiej w Hrubieszowskim Domu Kultury przez minione dwa lata. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała zebranych czy mają uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad. 

Burmistrz M. Majewska zwróciła się z prośbą o rozszerzenie proponowanego porządku 

obrad poprzez dodanie punktu 17. w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa. 

Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie w którym wniosek Burmistrz  

M. Majewskiej o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty jednogłośnie a następnie 

przeprowadziła jawne głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad w którym 

został on przyjęty jednogłośnie. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z XLVI sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

4. Rozpatrzenie Informacji z zakresu bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 

podejmowanych działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa na terenie miasta w roku 

2021 

Informację przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Informacji. 

Osoby proszące o głos 

Marian Cisło  

Ryszard Wiech  

Jan Szulakiewicz 

W dyskusji radny M. Cisło stwierdził, że w porównaniu do roku poprzedniego, w 2021 roku 

w mieście poprawiło się bezpieczeństwo. Podziękował również wszystkim formacjom 

mundurowym za ich służbę i pracę na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców. 
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  Radny R. Wiech poprosił o charakterystykę popełniających przestępstwa i wykroczenia 

uściślając, że chodzi mu o to czy są to osoby miejscowe..  

Zapytał ponadto o podejmowane działania mające zapobiec przestępstwom i związane z tym 

trudności jakie napotyka Policja oraz jakie Policja widzi możliwości współpracy z instytucjami 

podlegającymi Gminie Miejskiej Hrubieszów. 

Komisarz T. Jachimek odpowiedział, że Policja nie prowadzi statystyki pod kątem miejsca 

zamieszkania sprawców przestępstw i wykroczeń dodając, że z doświadczenia wie, że są to 

zarówno osoby miejscowe i zamiejscowe, w tym również obywatele innych państw. 

  Poinformował, że Policja prowadzi szereg programów profilaktycznych skierowanych do 

dzieci, młodzieży, dorosłych i seniorów, w tym m.in: Kręci Mnie Bezpieczeństwo, Bezpieczny 

Senior, Bezpiecznie Na Drodze. 

Podkreślił, że Policja stale współpracuje z jednostkami organizacyjnymi Gminy Miejskiej 

Hrubieszów i wszystkie pojawiające się problemy są rozwiązywane na bieżąco. 

Radny J. Szulakiewicz zwrócił uwagę na problem bezpieczeństwa w ruchu drogowym 

polegający na nagminnym przekraczaniu dozwolonej prędkości i zaapelował o zamontowanie 

progów zwalniających na ul. 3 Maja i ul. Zamojskiej. 

Burmistrz M. Majewska zauważyła, że ten problem dotyczy głownie dróg wojewódzkich,  

w tym ul. Żeromskiego oraz, że przejścia na drogach miejskich nie należą do tych najbardziej 

niebezpiecznych. 

Poinformowała również o ogłoszeniu przez Zarząd Dróg Wojewódzkich programu 

dotyczącego bezpieczeństwa w ruchu drogowym do którego miasto będzie aplikować  

w aspekcie zwiększenia bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych.  

Zauważyła, że na drogach wojewódzkich nie stosuje się progów zwalniających, możliwe są 

natomiast inne rozwiązania, w tym wzniesione przejścia dla pieszych.   

Radny R. Wiech stwierdził, że problem z bezpieczeństwem pieszych na przejściach  

z powodu przekraczania dozwolonej prędkości przez kierowców istnieje również na ul. 

Partyzantów, która jest drogą miejską i zaapelował o zainstalowanie wzniesionych przejść dla 

pieszych. 

Burmistrz M. Majewska odpowiedziała, że jeśli chodzi o bezpieczeństwo na przejściach dla 

pieszych przede wszystkim zostaną wzięte pod uwagę drogi miejskie. 

Po zakończonej dyskusji głos zabrała Burmistrz Marta Majewska, która podziękowała 

wszystkim służbom mundurowym zarówno za zapewnienie bezpieczeństwa w mieście w minionym 

roku jak i w ostatnich tygodniach, również poza służbą, w związku z falą uchodźców, których 

gościmy w efekcie agresji Rosji na Ukrainę. 
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Stwierdziła, że dzięki zaangażowani służb mundurowych uchodźcy bez przeszkód 

przekraczają granicę, ośrodek recepcyjny funkcjonuje sprawnie a miasto jest bezpieczne.                

Podkreśliła, że od pojawienia się pierwszych uchodźców mogła liczyć na pomoc i wsparcie 

ze strony Policji, Straży Granicznej, 2-go Pułku Rozpoznawczego, Wojsk Obrony Terytorialnej 

Placówek Celnych, Zakładu Karnego oraz Państwowej i Ochotniczej Straży Pożarnej za co raz 

jeszcze podziękowała. 

Następnie Burmistrz M. Majewska wręczyła obecnym na sesji przedstawicielom służb 

mundurowych listy okolicznościowe i poinformowała, że podobne listy zostały wysłane do 

nieobecnych Komendantów i Dowódców.    

Przewodniczący A. Naja również podziękowała wszystkim służbom mundurowym za 

zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom miasta. 

Następnie Przewodniczący A. Naja przeprowadziła imienne głosowanie w którym 

Informacja została przyjęta jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 12 radnych).  

 Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprawozdania z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2021 oraz przedstawienia potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła p.o. Kierownika MOPS J. Krawczyk 

-Stadnik.   

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały.   

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zapytał o efekty programów realizowanych przez MOPS. 

P.o. Kierownika J. Krawczyk-Stadnik odpowiedziała, że realizowane projekty prowadzącą 

do aktywizacji osób wykluczonych bądź zagrożonych wykluczeniem społecznym a ich efektem jest  

zapewnienie stażu. Dodała, że później te osoby w większości uzyskują zatrudnienie  

u pracodawców na terenie miasta. 

Podkreśliła, że po to się prowadzi reintegrację, żeby osoby wykluczone społecznie 

wyciągnąć z zapadłości i marazmu życiowego.      

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie 

(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 
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Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprawozdania z realizacji zadań  

z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2021 rok 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła p.o. Kierownika MOPS J. Krawczyk 

-Stadnik.           

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zaapelował o zorganizowanie akcji informacyjnej dotyczącej 

obowiązków rodzin wspierających. 

P.o. Kierownika MOPS J. Krawczyk-Stadnik poinformowała, że informacje na ten temat 

zostały umieszczone na stronie internetowej MOPS, Urzędu Miasta oraz na portalach 

społecznościowych. 

Radny R. Wiech zapytał ile jest rodzin wspierających.      

 P.o. Kierownika MOPS J. Krawczyk-Stadnik odpowiedziała, że nie ma żadnej, ponieważ 

żadna rodzina się nie zadeklarowała.  

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 
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Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego 

,,Z@opiekowani w mieście Hrubieszów” 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła p.o. Kierownika MOPS J. Krawczyk 

-Stadnik.           

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że jest to ważny program dla naszego miasta z tej 

racji, że jesteśmy społeczeństwem już troszkę starszym.  

Zapytał również czy poradzimy sobie z finansowaniem jeżeli byłoby istotnie więcej 

chętnych niż prognozowana liczba 40 osób.  

P.o. Kierownika MOPS J. Krawczyk-Stadnik odpowiedziała, że prognozowana liczba 40 

osób wynika z przeprowadzonej kalkulacji kosztów zakupu opasek w stosunku do dotacji 

przyznanej przez Wojewodę na podstawie danych GUS dotyczących ilości osób w wieku 65 plus. 

Poinformowała, że koszt jednej opaski wraz z abonamentem to około tysiąca złotych w skali roku.     

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Jan Szulakiewicz 

Ryszard Wiech 

Marta Woźnica 

W dyskusji radny J,. Szulakiewicz zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miejskiej  

o potraktowanie poważnie jego propozycji, złożonej podczas posiedzenia Komisji Kultury 

Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa dotyczącej podjęcia uchwały 

wzywającej Unię Europejską do wypłaty środków z Krajowego Planu Odbudowy.   
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 Przewodniczący A. Naja odpowiedziała, że jest to bezzasadne w związku z wizytą 

Przewodniczącej Komisji Europejskiej Urszuli von der Leyen w Polsce w najbliższych dniach  

i spodziewanym ogłoszeniu uruchomienia KPO. 

 Poprosiła również o zabieranie głosu w dyskusji na temat procedowanego projektu uchwały. 

Radny R. Wiech zapytał czy wobec otwarcia odrębnego rachunku na darowizny 

przeznczone na pomoc uchodźcom nie istnieje zagrożenie, że będziemy musieli wyłożyć pieniądze    

z budżetu miasta na tę pomoc.  

W odpowiedzi Skarbnik M. Woźnica poinformowała, że ta kwestia zostanie omówiona  

w punkcie 17-tym obrad, czyli Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zapytał czy planowana budowa tężni jest inwestycją 

jednoroczną czy wieloletnią oraz czy nie powinna być wpisana do uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej.  

Zwrócił tez uwagę na rosnące koszty obsługi zadłużenia, podkreślając, że już jest w tej 

chwili pewne, że obsługa długu będzie nas kosztowała więcej niż spłata zadłużenia w związku  

z czym wydatki naszego budżetu z powodu obsługi długą będą istotnie większe. 

W odpowiedzi Burmistrz M. Majewska poinformowała, że budowa tężni planowana jest  

w przyszłym, w związku z czym nie została ujęta w projekcie procedowanej uchwały, natomiast 

aktualnie w budżecie zostały zabezpieczone środki na sporządzenie dokumentacji w bieżącym roku. 

Dodała, że budowa tężni zostanie sfinansowana ze środków, które miast otrzymało jako 

nagrodę w ramach konkursu Odporna Gmina. 

Radny R. Wiech stwierdził, że popiera pomysł budowy tężni, ponieważ jest to dobry 

pomysł.     

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszów 

  Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik M. Szopa. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 
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Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

11. Rozpatrzenie Sprawozdania z realizacji Miejskiego programu profilaktyki, 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii w 2021 roku 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia 

Sprawozdania. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

  

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 
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Barbara Wierzchowska Jestem za 

12. Rozpatrzenie Sprawozdania z realizacji preliminarza wydatków do Miejskiego 

programu profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 

narkomanii w 2021 roku 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia 

Sprawozdania.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 
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13. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Hrubieszowskiego Domu Kultury za rok 

2021 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania. 

Osoby proszące o głos 

Marian Cisło  

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny M. Cisło podkreślił różnorodność form działania HDK skierowanych do 

dzieci, młodzieży, dorosłych i seniorów. Zwrócił również uwagę na innowacyjność działania  

w okresie pandemii polegającą na przygotowaniu oferty w formie online. Stwierdził również, że 

działania HDK są ambasadorem miasta na zewnątrz oraz podziękował Pani Dyrektor  

i pracownikom w imieniu radnych i mieszkańców za ich pracę.  

Następnie głos zabrała Dyrektor G. Temporowicz, która stwierdziła, że dobrze się pracuje, 

kiedy jest się pod dobrą opieką i jest się docenianym oraz podziękowała Burmistrz M. Majewskiej 

za udzielane wsparcie i pomoc w realizacji nowych inicjatyw.  

Do najistotniejszych wydarzeń kulturalnych minionego roku zaliczyła występy zespołów 

IRA i Blue Cafe oraz Marka Piekarczyka na Rubienaliach. Przypomniała również o podpisaniu 

umowy z Teatrem imienia Juliusza Osterwy efektem której będzie wystawianie przedstawień  

w Hrubieszowie.     

Radny R. Wiech stwierdził, że pracownicy HDK są bardzo zaangażowani w swoją pracę  

z mieszkańcami w różnym wieku za co im podziękował. 

Zwrócił również uwagę, że pracownicy HDK nie mają zbyt wysokich uposażeń oraz, że nie 

otrzymują tzw. 13-tej pensji i zaapelował do Rady Miejskiej o zastanowienie się czy nie powinni jej 

otrzymywać.   

W odpowiedzi Burmistrz M. Majewska przypomniała, że ta kwestia była już wyjaśniana  

w poprzednich latach i podkreśliła, że brak tzw. 13-tej pensji dla pracowników sfery kultury wynika 

z faktu, że nie przewidują jej postanowienia ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności 

kulturalnej i nie leży to w kompetencji Rady Miejskiej. 

Radny R. Wiech stwierdził, że radni decydują o wydatkach bieżących HDK, w tym  

o wynagrodzeniach pracowników, więc nie ma przeszkód, żeby zwiększyć środki na 

wynagrodzenia dla pracowników Domu Kultury i wtedy by się zmieściła trzynastka. 

Burmistrz M. Majewska odpowiedziała, że jeśli radny wskaże źródło zmiany  

w tegorocznym budżecie to z chęcią poprze ten pomysł. 
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Poprosiła również radnego o propozycje przenoszenia środków w przyszłorocznym 

budżecie w celu zapewnienia większego finansowanie HDK dodając, że z wielką przyjemnością 

również chciałaby to zrobić.  

 Podkreśliła, że finansowanie instytucji kultury jest na poziomie możliwości budżetu miasta.  

 Radny R. Wiech powiedział, że na miejscu pracowników HDK czułby się niekomfortowo, 

ponieważ inne jednostki budżetowe mają trzynastki, więc nie widzi problemu, żeby te środki tak 

zwiększyć, żeby pracownicy otrzymywali 13-tkę, bo jej brak jest dla nich frustrujący.  

 Burmistrz M. Majewska odpowiedziała, że w tej sprawie chętnie wysłucha głosu 

pracowników i dyrekcji. 

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 
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14. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Hrubieszowie w roku 2021 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania. 

Następnie głos zabrała Dyrektor J. Janiec, która scharakteryzowała główne obszary pracy 

animacyjnej z mieszkańcami w różnym wieku podkreślając, że współczesna biblioteka to biblioteka 

hybrydowa, która troszczy się o rozwój wiedzy i umiejętności mieszkańców lokalnej społeczności 

oraz jest miejscem spotkań, animacji oraz udostępniania i uprzystępniania kultury. 

Zwróciła ponadto uwagę na innowacyjne formy pracy MBP oraz osiągane przez nią sukcesy 

w skali ogólnopolskiej i europejskiej. 

Osoby proszące o głos 

Marian Cisło  

Ryszard Wiech 

W dyskusji rady M. Cisło powiedział, że gdyby ktoś nie znał pracy MBP to wystarczy tylko 

sięgnąć po Sprawozdanie i zobaczyć te wszystkie dane statystyczne podkreślając, że pracuje ona na 

wysokim poziomie. Stwierdził również, że przenosiny do HCD umożliwią bibliotece rozwinięcie 

skrzydeł ponieważ zwiększy to możliwości jej działania.  

Podziękował ponadto dyrekcji i pracownikom za ich pracę i złożył życzenia godnego 

obchodzenia Jubileuszu 100-lecia.  

Radny R. Wiech powiedział, że MBP jest przedmiotem dumy ze względu na szereg 

podejmowanych inicjatyw podkreślając, że jej pracownicy posiadają wysokie kwalifikacje  

i  powinni mieć godziwe płace.    

Zwrócił uwagę, że po przeprowadzeniu się do HCD powstanie konieczność zatrudnienia 

kolejnych pracowników i wobec zbyt niskich plac może wystąpić problem ze znalezieniem 

pracowników którzy zapewnią utrzymanie dotychczasowego poziomu pracy biblioteki.  

Podniósł ponownie kwestię dodatkowego wynagrodzenia rocznego dla pracowników 

instytucji kultury stwierdzając, że przy dobrej woli jest to możliwe niezależnie od nazewnictwa tych 

środków.      

Podziękował także dyrekcji i pracownikom MBP za ich działalność. 

Przewodniczący A. Naja również podziękowała pracownikom MBP za ich pracę dodając, że  

wyróżnia się ona na tle kraju. Podkreśliła także kreatywność w okresie pandemii polegająca na 

przygotowaniu oferty online.    
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Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

15. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Hrubieszowie za rok 2021 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Następnie głos zabrała Kierownik H. Bogatko, która przedstawiła zebranym prezentację 

obrazującą działalność ŚDS w minionym roku. 

Scharakteryzowała ponadto zakres i formy pracy z podopiecznymi oraz potrzeby Ośrodka  

w zakresie niezbędnych remontów. 

Podziękowała także Burmistrz M. Majewskiej za okazane wsparcie przy zakupie busa 

podkreślając jak ważne ma to znacznie dla podopiecznych oraz kierownikom jednostek 

organizacyjnych Gminy Miejskiej Hrubieszów za współpracę w minionym roku. 
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 Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia 

Sprawozdania.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

16. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Miejskiej Służby Drogowej za 2021 rok 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania. 

 Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte  

(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych). 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 1 7,69% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem przeciw 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Po zakończeniu głosowania radna B. Wierzchowska poinformowała, że jest za przyjęciem 

Sprawozdania ale wbrew sobie pomyliła przycisk i zagłosowała przeciw.     

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Barbara Wierzchowska 

Ryszard Wiech 

Paweł Wojciechowski 

W dyskusji radna B. Wierzchowska scharakteryzowała pracę wolontariuszy w ośrodku 

recepcyjnym podkreślając różne formy pomocy udzielanej uchodźcom przez mieszkańców miasta. 
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Zwróciła również uwagę na znaczenie pomocy materialnej płynącej z zagranicy oraz 

udziału wolontariuszy z Europy i z USA.     

  Stwierdziła, że Hrubieszów zachował się pięknie oraz, że to jest piękne miasto, piękni 

mieszkańcy, piękni ludzie podkreślając, że być w Hrubieszowiakiem to dzisiaj brzmi nadzwyczaj 

dumnie. 

  Przewodniczący A. Naja poinformowała, że zostało uruchomione subkonto na które można 

wpłacać darowizny dla uchodźców. 

  Skarbnik M. Woźnica poinformowała, że przed sesją na subkoncie znajdowało się 167 000 

złotych.  

    Przewodniczący A. Naja stwierdziła, że w ośrodku recepcyjnym najtrudniejszy był pierwszy 

tydzień ale dzięki zaangażowaniu mieszkańców spełnił on swoją rolę. Podkreśliła, że jest dumna, że 

jest stąd.    

  Radna B. Wierzchowska zauważyła, że działalność mieszkańców szczególnie pięknie 

wygląda na tle niedołęstwa władz centralnych, która tak pięknie opisywana jest w mediach,  

a która wcale nie zadziałała, ponieważ uchodźcy nie otrzymują ani 500 plus ani obiecanego zasiłku  

w wysokości 300 zł. Dodała, że na tle tego, to co się dzieje na górze władze samorządowe zdały na 

szóstkę z plusem.  

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski podziękował pracownikom Urzędu Miasta  

i miejskich jednostek organizacyjnych za ich pracę w ośrodku recepcyjnym zwracając uwagę, że 

było to bardzo ważne zwłaszcza w pierwszych dniach, kiedy jeszcze nie było pomocy z zewnątrz.   

 Podkreślił, że bez zaangażowania wolontariuszy oraz pomocy żywnościowej i finansowej 

mielibyśmy na terenie Hrubieszowa tragedię humanitarną, ponieważ przez punkt recepcyjny 

przewinęło się już ponad 40 000 uchodźców a dziennie przebywało w nim nawet trzy i pół tysiąca 

osób.  

Stwierdził, że Hrubieszów zdał ten egzamin na piątkę. 

Radny R. Wiech powiedział, że to jest normalne, że  wolontariat i organizacje charytatywne 

zadziałały szybko ponieważ mniejsze organizacje zawsze zadziałają szybciej. Natomiast państwo 

jako duża organizacja ze swojej samej specyfiki nie może reagować za szybko z czym się trzeba 

pogodzić ponieważ przy każdych kryzysach to działanie jest opóźnione, 

Dodał, że nie możemy narzekać na obecny rząd ponieważ sporo pieniędzy do nas przyszło 

jak za żadnego rządu, więc bądźmy troszkę sprawiedliwi na to co się dzieje.  

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie 

(w głosowaniu udział wzięło 12 radnych). 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

18. Wolne wnioski 

Nie zgłoszono wolnych wniosków. 

19. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła XLVII sesję o godz. 14:07. 

Materiał wideo z XLVII dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta Hrubieszów. 

 

   Protokolant:                    Przewodniczący Rady Miejskiej 

                    /-/ Marta Mazek                             /-/ Anna Naja 

               Naczelnik Wydziału   

          Organizacyjno-Administracyjnego 

 

 

 


